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Interpelacja złożona dnia 12 października w Urzędzie Miejskim w Orzyszu dotyczy: 

Podjęcia interwencji w sprawie ograniczenia sprzedaży napojów energetyzujących 

małoletnim  oraz edukacji  rodziców na temat negatywnego wpływu tego napoju  na zdrowie 

dzieci i młodzieży.  

W piątek 9 października 2020 r zgłosiła się do mnie pani psycholog, która obejmuje pomocą 

psychologiczną dzieci, młodzież i rodziców  w placówkach naszej gminy i miasta z prośbą o 

pilną interwencję w sprawie narastającego problemu uczniów z nadpobudliwością i agresją. 

Zdaniem pani psycholog nasilony problem ten jest wynikiem konsumpcji napojów 

energetyzujących.  

Podczas rozmów z panią psycholog uczniowie wskazali konkretne napoje, które wcześniej 

spożyli i sklepy, w których dokonali zakupu. 

W związku z tym, że sprawa jest bardzo ważna i pilna proszę o interwencję i pomoc  pana 

burmistrza w rozwiązaniu tego problemu. 

 

Proponuję następujące rozwiązania: 

- Poprzez elektroniczny dziennik wysłać informację do wszystkich rodziców dzieci uczących 

się i przebywających w naszych placówkach ( na wszystkich etapach edukacji ) o szkodliwości 

tego napoju. 

- Rozpowszechnić tą informację w mediach społecznościowych. 

- Zgłosić ten problem Komendantowi policji i prosić o działania związane z tym problemem.  

- Podjąć rozmowy  z kierownikami sklepów, w których te środki są sprzedawane. 

Zaprojektować i wydrukować plakaty, które mówią stop napojom energetyzującym oraz je 

umieścić w miejscach do tego wyznaczonych. 

Wierzę, że pana działania  sprawią, że problem skutecznie rozwiążemy. 

 

/-/ Dorota Sienkiewicz 

 

 


